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Sammanfattning av styrelsemöte i Askrike segelsällskap 
 

Möte nr: 599 

Tid: 2024-09-24, 18.00 

 

Plats: Klubbhuset 

 

NÄRVARANDE: 
Kristina Lindstedt KL Ordförande  

Anders Tottie AT Intendent  

Conrad Grut                         CG             Sekreterare via Teams 

Niklas Sundberg NS Klubbmästare 

Eric Frykfelt EF Varvschef 

Björn Hildestrand BH Ekonomi 

 

Frånvarande: 

 

Anders Almén AA Hamnkapten 

Carl-Johan Bergström CJB Informationsansvarig 

 

  
MÖTET ÖPPNAS 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat och noterade att kallelse skett korrekt. 

 

2. DAGORDNING 
  

 Förslag till dagordning genomgicks och godkändes. 

 

3. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE MÖTE. 
  
 Föregående protokoll justerades efter att KL och CG ytterligare gått igonom protokollet. 

 
4. Ekonomi 
 Arrende för klubben utgår med 330.000:- inkl. moms. Klubben tar ut en relativt låg av-

gift. 

 Alla med Trailers och vaggor har fakturerats. 

 Flera medlemmar har kunnat erbjudas vinterplats i år. 

 
5. Verksamhetsplan 2024 (punkten flyttas vidare) 
 Investerings- och underhållsplan 2024-2028 genomgicks CG omformerar den till en lista 

i enlighet med aktivitetsplan. 

 Prioriteringar skall ske av lista 

 Prisförslag tas fram för förbättring av hamnplan inkl. viss dränering CG 

 

 
6. Rapport från styrelsemedlemmar 
  
 Ordföranden 

 

Höstfesten var lyckad och ett bra evenemang dock var ett fåtal andra styrelsemedlemmar 

närvarande för att hjälp till med festen. KL lyckades samla ihop hjälp och genomförde 

festen med bravur. 
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Kommunen har godkänt klubbens miljöplan. OBS! inga förpackningar får läggas i con-

tainern. 

 

LBF har sitt styrelsemöte nästa vecka. De ska förhandla fram arrendeavtalet gemensamt. 

LBF söker ny ordförande. 

  

 Intendent 

 Trossbotten är fixad. Gammalt utlopp för avlopp är spärrat. 

 Byte av elcentral kommer beställas.  

Ny lösning för WiFi offert har inkommit alla på mötet är överens om att gå vidare med 

anbudet. KL meddelar AA och CJB. 

 

 Kassör 

Hjälp med löpande bokföring. Samarbetet fungerar bra. Vi har dubbla reskontra dels i 

Billecta dels i BAS vilket stäms av manuellt. 

  

 Varvschef 

Upptagning har skett av två lag. Många ligger på egna släpkärror och arbetet har gått 

smidigt. Återigen har problem uppstått med de båtar där det normalt uppstår problem vil-

ket blir ett aber för övriga medlemmar i laget när vissa inte är förberedda. Likaså har en 

medlem uteblivit från upptagning. Fakturering 1000:- utgår när man inte varit närvarande 

vid upptagning. 

 

Vid användning av A-ställning skall förlängning användas för att inte a-ställningen ska 

bli bredare än båten. 

 

Mobilkranlyftet vid nästa upptagning av större båtar kommer att läggas upp i bergsskär-

ningen.  

 

 Kommunikationsansvarig 

 - 

  

 Klubbmästare 

 - 
 

Hamnkapten 

- 

 

Sekreterare 

- 

 

7. ÖVRIGA FRÅGOR  
 En majoritet av styrelsen har beslutat att kommersiell verksamhet inte kan tillåtas inom 

klubbens verksamhet.  

 CG avgår ur styrelsen som en konsekvens av detta beslut, då han anser att detta är i strid 

med ASS stadgar.                                                                                         

 

  

 

  

 

8. Nästa möte 20241024 prel 18.00  
 

9. MÖTET AVSLUTAS 


